

Title (en)

MOBILE MIXER WITH CONTINUOUS REGULATION OF THE NUMBER OF REVOLUTIONS AND TRIGGERABLE HEATING.

Title (de)

MOBILER MIXER MIT STUFENLOSER DREHZAHLREGULIERUNG UND ZUSCHALTBARER HEIZUNG.

Title (fr)

MIXEUR MOBILE A REGLAGE CONTINU DU NOMBRE DE TOURS ET A CHAUFFAGE ENCLENCHABLE.

Publication

**EP 0197055 A1 19861015 (DE)**

Application

**EP 85904595 A 19851002**

Priority

CH 476484 A 19841004

Abstract (en)

[origin: WO8601988A1] The mixer comprises according to a conventional construction a mixing blade and a coupling unit (6) arranged between the apparatus foot (1) and the bowl (5). It also includes an electric motor (2) with a continuous regulation of the number of revolutions and a self-regulating and triggerable heating (3). The mixer is essentially intended to the preparation of butter sauces or other warm sauces and beverages.

Abstract (fr)

Le mixeur comprend, selon une construction usuelle, un couteau mélangeur et un dispositif d'accouplement (6) disposé entre le pied de l'appareil (1) et le bol (5). Il comprend en outre un moteur électrique (2) avec un réglage continu du nombre de tours et un chauffage (3) enclenchable et autorégulant. Ce mixeur sert principalement à la préparation de sauces au beurre ou d'autres sauces chaudes et de boissons.

IPC 1-7

**A47J 43/046**

IPC 8 full level

**A47J 43/046** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47J 27/004** (2013.01); **A47J 43/046** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8601988A1

Cited by

GB2495218A; GB2495218B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8601988 A1 19860410**; AU 4862385 A 19860417; CH 664480 A5 19880315; EP 0197055 A1 19861015

DOCDB simple family (application)

**CH 8500144 W 19851002**; AU 4862385 A 19851002; CH 476484 A 19841004; EP 85904595 A 19851002